
Fra: Mia Petersen [mailto:mia.petersen@albertslund.dk]  
Sendt: 15. september 2014 14:45 

Til: Michael Gertz 

Cc: Louise Hilton Saggau 
Emne: SV: Fødevareudbud: Albertslund Kommune (genudbud). 

 
Kære Michael 
  
Tak for din henvendelse. 
Dit rejste spørgsmål er bestemt noget som kommunen har drøftet. Men idet Albertslund 

Kommunen er en miljø kommune, er der flere hensyn der skal tages.  
For at mindske kommunens Co2 udslip, er det blevet besluttet, at køre udbuddet hos en 

totalleverandør, for at minimere transporten. Hvis vi kun benytter én leverandør, og med et 

krav til køkkenerne om kun at må få leveret varer 1-2 gange om ugen (alt efter størrelsen af 

køkkenet), kan vi minimere Co2 udslip. Hvis vi der imod, opdeler leverancerne i flere end 2 

delaftaler, som andre tidligere har haft gjort, ville dette give et unødvendig forbrug af kørsler, 

og derved opnå vi ikke de miljømæssige tiltag, som kommunen politisk har forpligtede sig til. 
  
Hvis du har yderligere spørgsmål til udbuddet, bedes du rette henvendelse via www.mercell.dk 
  
  
  
Med venlig hilsen 
  
Mia Petersen 
Udbuds- Og Indkøbskonsulent 
  
Økonomi  
ØKONOMI & STAB 
Direkte: 43 68 76 58 
Mobil: 23 32 00 03 
Mia.Petersen@albertslund.dk  
 
___________ 
  
Albertslund Kommune 
Nordmarks Allé 1 
2620 Albertslund 
  

  
Fra: Michael Gertz [mailto:MIG@bf-oks.dk]  
Sendt: 15. september 2014 09:50 

Til: Mia Petersen 
Emne: Fødevareudbud: Albertslund Kommune (genudbud). 
  
Hej Mia 
  
Jeg sider og kigger forundret på jeres udbud på fødevare. 
  
Som jeg lige læser det er det kun forbeholdt totalleverandør at kunne byde. 
  
Jeg syndes det er synd for jeres køkkener at vi slagter en gros virksomhed ikke få muligheden for at byd på 
lige fod med totalleverandøren. 
  
Den opdeling i har i jeres 2 deludbud gøre det umuligt for andre at byde ind. 

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2014-15
L 164  Bilag 9
Offentligt
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Det gøre at der kun er 3 virksomheder i Dk som kan byde.  
På langsigt er det med til at ødelægge konkurrencen i Dk når kun de største for muligheden for at byde ind. 
  
Håber vi for fremtiden vil tænke lidt mere på de små og mellemstore virksomheder så vi bare i det mindste 
for chancen for at vise hvad vi kan.  
  
Til info kan jeg fortælle at vi i dag Bla. er leverandør til Københavns kommune madservice, Guldborgsund 
fældeskøkknet (dk største) og region syd alle hospitaler så vi ville også kunne magte den opgave men vi har 
ikke muligheden for at byde ind  
  
  
  
Med venlig hilsen 
Michael Gertz 
Direktør 
  
Tlf: 62 25 31 11 
Mobil: 61 20 00 19 
E-mail: mig@bf-oks.dk 
BF-OKS A/S 
Mejerivej 14 
5874 Hessellager  
Cvr. 65990210 
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